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Bollmoravägen informationsärende

I inledningen till Tyresös översiktsplan står att läsa ”grundidén i översiktsplanen är att förtäta 
i de centrala områdena och längs några utvalda stråk, och göra dessa till mer stadsmässiga, 
levande och attraktiva boendemiljöer”. Som planeringsunderlag utifrån översiktsplanen så har
kommunens trafikstrategi, Tyresö styr mot hållbara transporter”, tagits fram. Bollmoravägens 
utveckling är i det sammanhanget av central betydelse.

Den utveckling av bostadsbeståndet som nu sker i kommunens centrala delar förutsätter att 
kollektivtrafiken byggs ut kraftigt. Regionen planerar för två tvärgående stombusslinjer, samt 
förstärkningar av trafiken mot regionens centrala delar. Den utökningen av kollektivtrafikens 
kapacitet är inte möjlig om inte Bollmoravägen byggs om.

Det är därför anmärkningsvärt att så många partier, som har varit med och tagit fram 
översiktsplan och trafikstrategi, har reagerat kraftigt negativt på detta informationsärende. 
Huvudorsaken tycks vara att man skyggar för totalkostnaden, som ska ses som en långsiktig 
behovsinventering. Samtidigt har samma partier, utan att blinka, bara några veckor tidigare 
tagit ställning för en utbyggnad av några hundra meter av Tyresövägen till en kostnad på 
omkring en kvarts miljard.

Det är läge att läsa på i de dokument som vi gemensamt har beslutat om och se om de beslut 
vi fattar är i linje med det som vi har lovat invånarna att vi ska göra.
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